
Hei, 

Styrets vedtak i sommer om å fortsette i nåværende spillelokale erklæres 
ugyldig pga følgende tre punkter: 

1. På årsmøte ble det vedtatt at valg av spillelokale skulle gjøres etter følgende 
kriterier: 

• Eget rom/plass for kortmapper og stokkemaskin, eventuelt også for 
meldeboksene 

• God plass til minst 7 bord 
• Minst to toaletter 

• Varme lokaler selv på kalde vinterdager 
• Muligheter for kaffe og te 
• Pris 

• Tilgang også for bevegelseshemmede 
• Rømningsveier ved brann 

2. I klubbens vedtekter står det bl.a. "Klubbstyret skal: Håndheve 

organisasjonens vedtekter og bestemmelser og i verksette Årsmøtets 
beslutninger samt ..." 

3. Vedtaket til styret om å fortsette i nåværende spillelokale er helt klart ikke 

gjort i samsvar med årsmøtevedtaket. De vurderingene årsmøte vedtok er ikke 
utført. 

Det er nå to muligheter for videre saksbehandling: 

1. Styret behandler saken på nytt og gjør vurderingene slik årsmøtet har 

vedtatt. Disse vurderingene skal komme helt klart fram i et vedtak. 

2. Saken avgjøres i plenum. 

Det siste er det enkleste og mest samlende for klubben. Det vil også være i 
samsvar med klubbens vedtekter der det står: "Klubbens styre skal arbeide for 

et harmonisk fellesskap og et godt sosialt miljø i klubben". 

PS. Dessverre er ikke referatene fra årsmøtet og styremøtene i 2024 lagt på 
klubbens hjemmeside. Selv etter flere purringer. 

Denne meldingen er sendes til alle vi har epostadressa til. 

-- 

Bjørnar S. Pedersen og Frode Kvalheim 
 


